
Protokół VI 

VI Sesja w dniu 24 października 2024 

Obrady rozpoczęto 24 października 2024 o godz. 13:30, a zakończono o godz. 15:44 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Baszczyński 

2. Piotr Burawa 

3. Karol Chwastek 

4. Bogumił Cieśliński 

5. Grzegorz Cymorek 

6. Krzysztof Glajc 

7. Jan Golec 

8. Marek Iskrzycki 

9. Tomasz Kubicius 

10. Olga Mierzejewska-Buchalik 

11. Sonia Mojeścik-Soczewica 

12. Dorota Nogowczyk 

13. Dariusz Parchański 

14. Barbara Sławińska 

15. Waldemar Śniegoń 

  

 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Na posiedzeniu obecnych było 14 Radnych – lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Grzegorz Cymorek – Przewodniczący Rady, który na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

3. Wystąpienie zaproszonych gości 



W dyskusji wzięli udział: 

- Starosta Powiatu Cieszyńskiego Janina Żagan – przekazała informacje na temat:  

współpracy powiatu oraz gminy, zimowego utrzymania dróg na terenie powiatu cieszyńskiego, aktualnej 

sytuacji Szpitala Śląskiego w Cieszynie, 

- Przewodniczący Rady Grzegorz Cymorek – zapytał o projekt budżetu na 2025r. oraz plany inwestycyjne 

na terenie Gminy Dębowiec, 

- Starosta Powiatu Cieszyńskiego Janina Żagan – odpowiedziała, że projekt budżetu nie jest jeszcze 

przygotowany,  

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – dodał, że propozycje remontów zostały zgłoszone do 

starostwa, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - (Ad Vocem) – zapytał o plany remontu ul. Wiejskiej 

w Iskrzyczynie, 

- Starosta Powiatu Cieszyńskiego Janina Żagan – odpowiedziała, że prace są w trakcie,  

- Radny Jan Golec – zapytał o powód braku specjalistów w Szpitalu Śląskim w Cieszynie, 

- Starosta Powiatu Cieszyńskiego Janina Żagan – odpowiedziała, że brakuje specjalistów w całym kraju, 

nie są dostępni, drugim aspektem są wygórowane oczekiwania finansowe, których szpital nie może 

spełnić, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - (Ad Vocem) – zapytał o przyczyny gigantycznego 

zadłużenia Szpitala Śląskiego w Cieszynie, 

- Starosta Powiatu Cieszyńskiego Janina Żagan – odpowiedziała, że zadłużenie szpitala trwa kilkanaście 

lat i rośnie każdego kolejnego roku, nie było sytuacji, że szpital nie miał długu, na wzrost wpływa 

podwyżka minimalnego wynagrodzenia, wzrost płac personelu, koszty utrzymania, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – zapytał o kondycję oświaty w powiecie oraz Dom 

Pomocy Społecznej, 

- Starosta Powiatu Cieszyńskiego Janina Żagan – domy pomocy społecznej wymagają niewielkiej dopłaty, 

funkcjonują prawidłowo, bez znaczących problemów, podobniej jak domy dziecka, system oświaty 

wymaga dopłaty, w bieżącym roku ponad 4 mln zł, poza tym poziom edukacji jest na wysokim poziomie. 

  

4. Zapytania radnych, odpowiedzi na zapytania radnych 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Jan Golec – zapytał o możliwość zalepienia ubytków w drodze ul. Wrzosowej w Dębowcu oraz o 

interwencję w ośrodku zdrowia w sprawie wizyt domowych lekarza rodzinnego,  

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – jest możliwość uzupełnienia ubytków frezem asfaltowym, wójt 

nie ma wpływu na działalność indywidualnej praktyki lekarskiej, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – zapytał o lokalizację planowanej wiaty przy boisku 

sportowym w Dębowcu,  

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – odpowiedział, że miejsce nie jest jeszcze ustalone, są 2 

możliwości lokalizacji wiaty, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał o osoby decyzyjne w powyższym temacie, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – realizacja inwestycji w ramach funduszu sołeckiego należy do 

Sołtysa danego sołectwa, lokalizacja wiaty wymaga dyskusji, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – zapytał o możliwość zamontowania dodatkowych 

punktów oświetlenia ulicznego, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – aktualnie w roku bieżącym nie są planowane nowe punkty 

oświetleniowe na terenie gminy,  



- Radny Waldemar Śniegoń – zapytał o możliwość usunięcia betonowej podstawy oświetlenia na ul. 

Polnej w Dębowcu, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – potrzebny jest cięższy sprzęt, ale podstawa zostanie usunięta, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał czy mieszkańcy w ramach czynu społecznego mogą 

usunąć ww. element, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – wyraził zgodę. 

  

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Dębowiec na 

lata 2024-2027 

W dyskusji wzięli udział: 

- Agnieszka Skrabut (przedstawiciel firmy Eko-Geo Glob Rafał Modrzejewski – autor programu) – 

omówiła projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu, 

- Radny Jan Golec – zapytał o odpowiedzialność za konserwację kapliczek i przydrożnych krzyży, 

- Agnieszka Skrabut – odpowiedzialność za dbanie o dany zabytek spoczywa na właścicielu 

nieruchomości, na której się on znajduje, można ubiegać się o dofinansowanie na renowację takich 

zabytków, środki są przyznawane, 

- Radny Dariusz Parchański – zapytał o planowane programy rządowe na 2025 roku na remonty 

zabytków,  

- Agnieszka Skrabut – każdego roku pojawiają się programy dofinansowania do ochrony zabytków przez 

Śląski Urząd Wojewódzki, Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków lub dotacje z Unii Europejskiej, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zapytał o ścieżkę przekazu informacji na temat możliwości 

pozyskania dofinansowania,  

- Agnieszka Skrabut – nie ma aplikacji, która informuje bezpośrednio właścicieli zabytków o nowych 

programach, informacje można uzyskać bezpośrednio, śledzić strony www, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – poprosił o zwrócenie uwagi na zabytkowy budynek straży 

pożarnej na ul. Cieszyńskiej w Dębowcu. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Dębowiec na lata 

2024-2027 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

  



6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębowiec na lata 

2024-2029 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – omówiła projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – poprosił o przedstawienie zakresu prac remontu ul. 

Samlowiec w Kostkowicach, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – otrzymano dofinansowanie z Programu Rozwój Dróg 

Lokalnych – ok. 350 tys. zł, część drogi nie kwalifikuje się na dofinansowanie, aby wykonać całą długość 

ulicy, ok 145 m zostanie wyremontowanych ze środków własnych, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zaznaczył, że przez ul. Samlowiec przejeżdżają ciężkie 

samochody - tiry, które zniszczą wyremontowaną drogę, warto zastanowić się nad ograniczeniem 

przejazdu, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – poprosił o szczegóły dot. postępowania 

przetargowego zadania budowy kanalizacji sanitarnej na ul. Spółdzielczej w Dębowcu, 

- Zastępca Wójta Krzysztof Wawak – złożonych zostało 13 ofert, urząd jest na etapie badania 

najkorzystniejszej oferty, następnie wybór oraz podpisanie umowy. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębowiec na lata 2024-

2029 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2024 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – omówiła projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu, 

- Radny Dariusz Parchański – poprosił o szczegóły dot. działu 926 – Kultura fizyczna, 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – środki przeznaczone mają zostać na opracowanie dokumentacji 

zadania Termomodernizacja sali sportowej w Simoradzu. 

  

 



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Dębowiec na 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, Jan Golec, 

Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, 

Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (1) 

Stanisław Baszczyński 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Dębowiec 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – omówiła projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu, 

- Radny Dariusz Parchański – poprosił o szczegóły dot. stawki za grunty pozostałe oraz budynki 

pozostałe,  

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – omówiła zakres żądanych zagadnień, 

- Radny Waldemar Śniegoń – zapytał o porównanie stawek podatku do gmin sąsiednich, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – członkowie Komisji Budżetu mieli do dyspozycji 

materiał analityczny, nie wszystkie rady gmin podjęły jeszcze uchwały w sprawie stawek podatku na 

2025r, w toku dyskusji ustalono, że Gmina Dębowiec podejmuje stawki na podobnym poziomie, 

podwyżka o stopień inflacji nie jest bardzo drastyczna. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy 

Dębowiec 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 



NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej na terenie gminy Dębowiec w 2025r. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – omówiła projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu, 

- Radny Jan Golec – zapytał, czy opłata pobierana jest każdorazowo czy rocznie, 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – opłata dotyczy każdorazowego wystawienia towarów na sprzedaż, za 

dobę,  

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – poprosił o informację, kogo dotyczy opłata 

targowa, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – każda osoba, która prowadzi na terenie gminy sprzedaż 

zobowiązana jest do uiszczenia opłaty,  

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej na terenie gminy Dębowiec w 2025r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

10. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów w 2025 r. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – omówiła projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu, 

- Radny Waldemar Śniegoń – złożył wniosek formalny w sprawie zniesienia opłaty od posiadania psa na 

terenie Gminy Dębowiec, 

- Radca Prawny Andrzej Bubnicki – niezbędne będzie głosowanie nad zmianą porządku obrad, 

- Radny Dariusz Parchański - (Ad Vocem) – zapytał o roczną kwotę z tytułu omawianej opłaty, 

- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – roczna kwota wynosi ok. 5 tys. zł, 

- Radny Jan Golec – zapytał, czy opłata jest naliczana za każdego psa,  



- Skarbnik Gminy Alina Siekierka – opłata dot. każdego psa, ustawowe zwolnienia z uiszczania opłaty 

dotyczą m. in. Seniorów, właścicieli psów z hodowli, psów ze schroniska, psów w gospodarstwie rolnym, 

psów przewodników, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – dodał, że wachlarz zwolnień jest szeroki, opłata 50 

zł na rok nie jest wysoką kwotą w ogólnych kosztach utrzymania psa, 

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – utrzymuje stanowisko zniesienia opłaty od posiadania psa 

wzorem Gminy Hażlach i Goleszów, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek – odpowiedział, że podatki i opłaty lokalne są 

indywidualną kwestią każdej gminy, proponuje przyjęcie uchwały,   

- Radny Krzysztof Glajc – dodał, że każdy obywatel decyduje o posiadaniu psa i kosztach z nim 

związanych, 

- Przewodniczący Rady Grzegorz Cymorek – ogłosił krótką przerwę w celu przygotowania głosowania 

nad zmianą porządku obrad, 

- Przewodniczący Rady Grzegorz Cymorek – wyjaśnił zasady głosowania, 

 

a) zmiana porządku obrad w zakresie usunięcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie opłaty od 

posiadania psa w 2025r. 

 Głosowano w sprawie: 

zmiana porządku obrad w zakresie usunięcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie opłaty od 

posiadania psa w 2025r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Jan Golec, Dorota Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara 

Sławińska, Waldemar Śniegoń 

PRZECIW (7) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, Marek Iskrzycki, Tomasz 

Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

 

Porządek obrad nie został zmieniony. 

 

- Radny Tomasz Kubicius – skomentował, że nie ma większości zwykłej, więc wniosek nie został 

przyjęty, 

- Radca Prawny Andrzej Bubnicki – statut gminy oraz ustawa mówi o bezwzględnej większości głosów w 

zakresie zmiany porządku obrad, głosowanie wskazuje, że nie ma większości, w związku z czym zmiana 

nie została przyjęta, 

- Radny Waldemar Śniegoń – poprosił o ponowne przeprowadzenie głosowania, poinformował, że błędnie 

zrozumiał sposób głosowania, 

- Przewodniczący Rady Grzegorz Cymorek – przypomniał, głosowanie zostało omówione, nie zgłoszono 

pytań ani niejasności,  



- Radca Prawny Andrzej Bubnicki – wytłumaczył przypadki, w których możliwa jest reasumpcja 

głosowania, nie zaistniała taka sytuacja, głosowanie nie może zostać ponownie przeprowadzone,  

- Radny Waldemar Śniegoń - (Ad Vocem) – zaapelował, aby zabierać głos, pytać, nie bać się popełniać 

błędów ze względu na presję społeczną. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów w 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Grzegorz Cymorek, Krzysztof Glajc, Jan Golec, 

Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Barbara Sławińska 

PRZECIW (3) 

Bogumił Cieśliński, Dariusz Parchański, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

11. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie audytu krajobrazowego województwa śląskiego 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kierownik RGW Krystian Iskrzycki - omówił projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu, 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie audytu krajobrazowego województwa śląskiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

  



12. Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2025 

W dyskusji wzięli udział: 

- Sekretarz Gminy Dorota Krzyżanek - omówiła projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu, 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2025r. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Sekretarz Gminy Dorota Krzyżanek - omówiła projekt uchwały, 

- Z-ca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - przekazał pozytywną opinię Komisji Budżetu, 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2025r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 



 14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości 

W dyskusji wzięli udział: 

- Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Sonia Mojeścik-Soczewica - omówiła projekt 

uchwały, przekazała pozytywną opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, Jan 

Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota Nogowczyk, Dariusz 

Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Glajc 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Gminnej Rady Kultury 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki Marta Szymik - omówiła projekt uchwały, 

- Radny Waldemar Śniegoń – zapytał o działalność Rady Kultury, 

- Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Turystyki Marta Szymik – spotkania odbywają się w 

razie potrzeby, sporządzany jest protokół, jest to organ opiniodawczy. 

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Gminnej Rady Kultury 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 



 16. Sprawozdanie z działalności wójta 

W dyskusji wzięli udział: 

Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny: 

- trwają kontrole wywozu ścieków z nieruchomości, 

-  otrzymano dofinansowanie do remontu drogi ul. Samlowiec w Kostkowicach, 

- trwają prace przy modernizacji drogi dojazdowej do gruntów rolnych na ul. Uroczej w Simoradzu, 

- dokonano wyboru ofert na modernizację oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Dębowiec, 

- trwają prace przy budowie kanalizacji sanitarnej na ul. Beskidzkiej w Gumnach oraz Bażanowickiej w 

Ogrodzonej, 

- wpłynął wniosek o wynajem pomieszczeń na piętrze budynku ośrodka zdrowia, 

- złożono wniosek na rozliczenie prac konserwatorskich w Kościele św. Mateusza w Ogrodzonej, 

wypłacono środki, 

- ogłoszono przetarg na remont drogi gminnej ul. Golina w Iskrzyczynie, 

- zlecono podziały przy nieruchomościach wzdłuż ul. Skoczowskiej oraz Wrzosowej w Dębowcu w 

związku z wnioskiem o nabycie, 

-  zwrócono się do PZDP w Cieszynie w sprawie wykonania poszerzenia na drodze powiatowej ul. 

Skoczowskiej w Dębowcu w rejonie mostu. 

  

17. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 24 września 2024r. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy w dniu 24 września 2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Baszczyński, Piotr Burawa, Karol Chwastek, Bogumił Cieśliński, Grzegorz Cymorek, 

Krzysztof Glajc, Jan Golec, Marek Iskrzycki, Tomasz Kubicius, Sonia Mojeścik-Soczewica, Dorota 

Nogowczyk, Dariusz Parchański, Barbara Sławińska, Waldemar Śniegoń 

NIEOBECNI (1) 

Olga Mierzejewska-Buchalik 

  

18. Wolne wnioski i zakończenie sesji 

W dyskusji wzięli udział: 

- Radny Jan Golec – poprosił o przycięcie gałęzi przy chodniku w rejonie Przedszkola Publicznego w 

Dębowcu, poprosił o interwencję w sprawie przycięcia gałęzi drzew na ul. Łęgowej w Dębowcu, które 

sięgają linii energetycznych, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – właściciel nieruchomości powinien zwrócić się do urzędu z 

wnioskiem o zgodę na wycinkę drzew, 

- Radny Tomasz Kubicius – złożył wniosek w sprawie montażu radarowego wyświetlacza prędkości na ul. 

Szkolnej w Dębowcu w sąsiedztwie szkoły i przedszkola, 



- Radny Jan Golec - (Ad Vocem) – poparł wniosek Radnego Kubiciusa, 

- Zastępca Przewodniczącego Rady Karol Chwastek - (Ad Vocem) – zgodził się z przedmówcami w 

sprawie zasadności montażu wyświetlaczy prędkości na drogach, szczególnie w okolicy placówek 

oświatowych, 

- Radny Waldemar Śniegoń – zapytał o trwającą inwestycję za budynkiem sali gimnastycznej oraz o 

budowę sklepu w centrum Dębowca, 

- Wójt Gminy Dębowiec Tomasz Branny – za budynkiem sali powstają dodatkowe miejsca parkingowe, 

trwa brukowanie powierzchni pod trybuny, w sprawie sklepu brak informacji. 

  

Na tym posiedzenie Rady zakończono. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Dębowiec 

 Grzegorz Cymorek 

Przygotowała: Aneta Kuszela 

 


